
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2013. február 12-én tartott soron következő ülésén. 

 

M U T A T Ó 

 

Napirendi pont: Határozat szám: 

 

1. A 2013. évi költségvetési rendelet-tervezet benyújtásáról és  6/2013. 

a további munkálatokról. 

 

2. Újszász Város Önkormányzat 2013. évi Közbeszerzési Tervének     7/2013. 

elfogadásáról. 

 

3. Az Újszász Városi Óvoda és Bölcsőde intézmény Alapító Okiratának   8/2013. 

módosításáról. 

 

4. Az Állami Számvevőszék Újszász Városi Önkormányzat pénzügyi   9/2013. 

gazdálkodási helyzetéről, szabályosságának ellenőrzése alapján 

      készített intézkedési Tervéről. 

 

5. Az Állami Számvevőszék elnöki figyelemfelhívására tett intézkedésről. 10/2013.  

 

6.  A 86/2012. (IX.11.) számú határozat kiegészítésére  11/2013. 

     az Újszászi Liliom Néptánc Hagyományőrző Egyesület számára  

     LEADER támogatást előfinanszírozó hitel felvételéhez készfizető kezesség  

     vállalásáról, valamint költségek és kamatok átvállalásáról,  

     kezességvállalási díj kikötéséről. 

 

A 87/2012. (IX.11.) számú határozat kiegészítésére  12/2013. 

az Újszászi Városi Vasutas Sportegyesület számára LEADER támogatást  

előfinanszírozó hitel felvételéhez készfizető kezesség vállalásáról,  

valamint költségek és kamatok átvállalásáról,  

kezességvállalási díj kikötéséről. 

 

A 88/2012. (IX.11.) számú határozat kiegészítésére  13/2013. 

az Együtt Újszászért Egészségmegőrző, Szociális, Oktatási és  

Kulturális Egyesület számára LEADER támogatást előfinanszírozó  

hitel felvételéhez készfizető kezesség vállalásáról, valamint költségek  

és kamatok átvállalásáról, kezességvállalási díj kikötéséről. 

 

A 89/2012. (IX.11.) számú határozat kiegészítésére a Városi Polgárőr 14/2013. 

Egyesület számára LEADER támogatást előfinanszírozó hitel felvételéhez  

készfizető kezesség vállalásáról, valamint költségek és kamatok  

átvállalásáról, kezességvállalási díj kikötéséről. 

 

7. Az adósságkonszolidációval kapcsolatos intézkedés megtételéről. 15/2013. 

 

B e j e l e n t é s e k  
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2013. február 12-én tartott soron következő ülésén. 

 

Jelen vannak: Molnár Péter polgármester, Kaló Istvánné alpolgármester, Bálint Ferenc,  

               Bogárné Simon Klára, Petrik Ferenc, Répási Csabáné Tóth Rozália, Rózsa György,  

               Szórád Róbert és Dr Szóró Magdolna képviselők. 

 

Meghívottak közül jelen vannak: Udud Róza jegyző és a bizottságok jegyzőkönyvvezetői. 

 

Molnár Péter polgármester: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy mind a 9 fő 

képviselő jelen van, így az ülés határozatképes, és azt megnyitja.  

Javaslatot tesz az ülés napirendi pontjaira, mely megegyezik a most kiosztott napirendekkel. 

Kéri a képviselő-testületet, hogy a napirendi ponttal kapcsolatban kérdéseiket, javaslataikat 

tegyék meg. Mivel javaslat nem érkezik, kéri a testület tagjait, hogy a napirendi pontok 

elfogadásáról szavazzanak. 

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendi 

pontokat elfogadja, és az ülésre felveszi. 

 

1. Napirendi pont megtárgyalása 

(Újszász Városi Önkormányzat 2013. évi költségvetésének megtárgyalásáról szóló 

előterjesztés megtárgyalása.) 

 

Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság tárgyalta. Kéri a 

bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 

 

Rózsa György: Az Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

 

Dr Szóró Magdolna: A Szociális, Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság, valamint az 

Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság is egy fő kivételével elfogadásra javasolja az 

előterjesztést. 

 

Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság szintén tárgyalta az 

előterjesztést és olyan álláspontra jutott, hogy a költségvetési rendelet benyújtásához és 

elfogadásához készüljön egy olyan kiegészítő javaslat, ami feladatfinanszírozáshoz 

szabályozza, elővázolja azt az intézkedési folyamatot, ami azt segíti, hogy a hiány ne 

legyen akkora, illetve leszabályozza, hogy hol van szükség karcsúsításra egyrészt 

létszám, másrészt feladat csökkentésre. Lehet látni, hogy milyen nagyságrendű a 

költségvetés és milyen anyagi eszközök szükségesek. Ehhez képest tudják támogatni az 

anyagot.  

 

Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a költségvetés megtárgyalásának az első 

üteme zajlik. A törvény értelmében február 15-ig a testület elé kell vinni megtárgyalásra a 

költségvetést, ami most meg is történik. A konkrét költségvetéshez még sok információra 

van szükség, a következő néhány napban kiderül, hogy hogyan alakulnak a költségvetési 

támogatások. A holnapi napon lesz az Magyar Önkormányzatok Szövetségének az a 

nagyszabású rendezvénye, ahol a gazdaságfejlesztési minisztériumtól is részt vesznek és 

a költségvetéssel kapcsolatban kapnak a jelenlévők tájékoztatást. Minden önkormányzat 
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ugyanabban a cipőben jár, nagyon nehezen tudja kihozni a költségvetését. Hiány nélkül 

kell megtervezni a költségvetést. 

Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 

 

H o z z á s z ó l á s o k 

  

Répási Csabáné Tóth Rozália: Kérdezi, hogy mikor tervezték a költségvetés következő 

megtárgyalását? 

 

Molnár Péter polgármester: Elvileg február 26-án kerül rá sor. Ez az előterjesztés 

mindenképpen változni fog addigra. Keresnek olyan szegmenseket, ahol lehet csökkenteni 

a költségeket. Természetesen minden képviselőtől várnak javaslatokat, amik beépítésre 

kerülhetnek a következő előterjesztésbe. 

 

Bálint Ferenc: Hiány nem tervezhető. Bizottsági ülésen is elhangzott, hogy jelenleg 

nagyon sok feladatnál hiány van, az adósságkezelés esetében például 38 millió forint. 

Közösen meg tudják keresni a lehetőségeket és meg tudják személyesíteni is a feladatokat 

és hogy azok ellátására kik szükségesek. Szükségesek-e azok a személyek ott, ahol most 

vannak? Ez jelenleg jóval kevesebb, mint az előző évek költségvetése, a felének a fele.  

 

Dr Szóró Magdolna: Elmondja, hogy minden változóban van. Az óvodai csoportokat 

például nem lehet évközben átcsoportosítani, az óvoda esetében 100%-os a finanszírozás. 

Nem lehet tudni azt sem, hogy a közfoglalkoztatáshoz kell-e önkormányzati önerő, ha 

igen mennyi. Nem tudni azt sem, hogy a hitel konszolidáció estében mennyit vállal át az 

állam. Most biztos, hogy nem tudják ezeket a feladatokat és összegeket konszolidálni.  

 

Répási Csabáné Tóth Rozália: Véleménye szerint nagyon osztja a fejlesztési bizottság 

álláspontját és ha tartalékai lettek volna az önkormányzatnak, akkor talán ezt a kicsit 

kedvezőtlenebb időszakot jobban kibírták volna. Ez a képviselő-testület, önkormányzat 

nem képzett tartalékokat akkor, amikor lehetett volna, nagyobb pénzügyi mozgástérrel 

bírtak volna.  

 

Molnár Péter polgármester: Ebben az előterjesztésben látható, hogy milyen bevételi 

forráshoz tudnak jutni és hol vannak problémák. A határozati javaslat szerint a testület 

arról dönt, hogy a rendelet-tervezet benyújtását elfogadja és a 2013. február 26-i ülésén 

dönt a költségvetés elfogadásáról. 

 

Bogárné Simon Klára: Elmondja, hogy részenként és összesen is fel van tüntetve a hiány 

mértéke, de ezek a számok nem egyeznek. 

 

Kaló Istvánné: Elmondja, hogy ezek a táblázatok azt foglalják össze, hogy az adott 

feladatfinanszírozáshoz képest és hozzákalkulált költséghez képest mi az egyenleg. 

Bizonyos területeken több hiány várható. Ténylegesen ebben a tervezési szakaszban 58 

millió 873 ezer a hiány. Ezen a táblázatrendszeren keresztül azt mutatták be, hogy így 

címkézve kapják a támogatást. Ezen a példán keresztül hívja fel a figyelmet, hogy ezek a 

feladatfinanszírozásra leadott pénzek másra nem fordíthatók. Ha megtakarítás lenne 

bármelyik területen, nem pakolhatók át másik területhez. A feladatok messze 

alulfinanszírozottak, a helyi adók állnak csak a rendelkezésre, amelyek szintén 

bekorlátozottak, hiszen abból kötelező finanszírozni az iskolák működtetését. Komoly 

probléma, hogy a szociális területen igen komoly a visszavonás. A járás által átvett 
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szociális ellátások és támogatások hozzávetőleg 4 millió forintot jelentenek, ezzel 

szemben 18 millió forint elvonás jelentkezett. 

 

Bogárné Simon Klára: Tehát ha a köznevelési intézmények átvállalásával az állam 

átvállalta volna a működtetési kiadásokat, akkor 58 millió forint hiányból nem maradna 

csak 3 millió forint? 40 millió forint hiány van az általános iskolára és 15 millió forint 

hiány van a gimnáziumra betervezve.  

 

Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 

szavazzanak. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 1 tartózkodással az alábbi 

határozatot hozza: 

 

6/2013.(II.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 

 

A 2013. évi költségvetési rendelet-tervezet benyújtásáról és a további munkálatokról 

 

Újszász Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a 2013. évi 

költségvetési rendelet-tervezet benyújtását, és az alábbiakról döntött: 

 

1. A Képviselő-testület a költségvetési rendelet-tervezet benyújtását elfogadja. 

2. A képviselő-testület a 2013. évi költségvetés elfogadásáról 2013. február 26.-i 

ülésén dönt. 

 

Határidő: 2013. február 26. 

Felelős: Molnár Péter Polgármester 

  Udud Róza Jegyző 

 

Erről: 1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

 2./ Képviselő-testület tagjai 

 3./ Molnár Péter Polgármester 

 4./ Udud Róza Jegyző 

 5./ Polgármesteri Hivatal Adó-és pénzügyi osztálya 

 é r t e s ü l.  

 

2. Napirendi pont megtárgyalása 

(Újszász Városi Önkormányzat 2013. évi Közbeszerzési Tervéről szóló előterjesztés 

megtárgyalása.) 

 

Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi Bizottság. Kéri a 

bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 

Rózsa György: Az Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

 

Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 

Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 
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7/2013. (II.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 

 

Újszász Város Önkormányzat 2013. évi Közbeszerzési Tervének elfogadásáról. 

 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntése értelmében elfogadja e 

határozat mellékletét képező Újszász Város Önkormányzat 2013. évi Közbeszerzési 

Tervét. 

 

Erről: 1./ Közbeszerzési Hatóság 

          2./ Képviselő-testület tagjai, 

          3./ Udud Róza jegyző 

               é r t e s ü l.- 

 

 

3. Napirendi pont megtárgyalása 

(Újszász Városi Óvoda és Bölcsőde Alapító Okiratának módosításáról szóló előterjesztés 

megtárgyalása.) 

 

Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 

Bizottság, valamint az Ügyrendi Bizottság. Kéri a bizottságok elnökeit, hogy 

tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 

 

Bálint Ferenc: Mind a pénzügyi bizottság, mind az ügyrendi bizottság elfogadásra 

javasolja az előterjesztést. 

 

Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat.  

 

H o z z á s z ó l á s o k 

 

Répási Csabáné Tóth Rozália: Kérdezi, hogy a Bölcsőde és az Óvoda intézményvezetője 

kinevezést kap? Hogyan működik? 

 

Udud Róza: Az intézményi átszervezés kapcsán a decemberi ülésen adott a testület a 

kiválás miatt a Városi Óvodai és Bölcsőde vezetésére Szabóné Balogh Etelkának, az 

óvoda vezetőjének megbízást a tanév végéig. Ez a megbízás a tanév végéig szólhat, a 

törvény erejénél fogva, és amennyiben át nem alakul az intézmény, úgy újabb 

intézményvezetői pályázatot kell kiírni. 

 

Molnár Péter polgármester: Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 

 

8/2013.(II.12.) számú Képviselő-testületi h a t á r o z a t 

 

az Újszász Városi Óvoda és Bölcsőde intézmény Alapító okiratának módosításáról 

 

Újszász Város Képviselő-testülete a polgármester előterjesztésében tárgyalta az 

Újszász Városi Óvoda és Bölcsőde intézmény alapító okiratának módosítását, 
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melyet a határozat 1. számú mellékletét képező alapító okiratot módosító okirat, és 

a 2. számú mellékletét képező egységes szerkezetű alapító okirat szerint jóváhagy. 

 

Erről:  1./ Magyar Államkincstár JNSZ M.-i Igazgatósága, 

 2./ Képviselő-testület tagjai, 

 3./ Udud Róza Jegyző, 

 4./ Újszász Városi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője, 

 5./ Polgármesteri Hivatal Adó-és pénzügyi osztálya, 

      é r t e s ü l.- 

 

4. Napirendi pont megtárgyalása 

(Az Állami Számvevőszék által végzett, az Önkormányzat pénzügyi gazdálkodási 

helyzetének, szabályosságának ellenőrzése alapján készített Intézkedési Tervéről szóló 

előterjesztés megtárgyalása.) 

 

Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési 

Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 

Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

 

Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat.  

 

H o z z á s z ó l á s o k 

 

Szórád Róbert: Szeretné, ha a Polgármester Úr kicsit értékelné az ÁSZ jelentést, kifejtené 

az álláspontját. 

 

Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy szabályossági vizsgálat történt, különösen 

nagyobb problémát nem látott. A jelentésben szereplő hiányosságok nagyrésze a 

kockázatelemzés hiányából fakadt. Ezt a maga részéről nem tudja elfogadni, mert a 

korábbi években bármilyen működési vagy fejlesztési hitel felvételénél a testület 

megkapta az információt, ami alapján láthatta, hogy milyen adósság terheli a következő 

években a települést. Elmondta és hiányolta, hogy ez a kockázat messze eltörpül attól a 

problémától, amit a 2008-as válság óta ezt a szektort érintő pénzkivonás okozott. A 

jelenlegi adósságkonszolidáció adhoc jelleggel megold egy problémát. A költségvetést 

átvizsgálva meg lehet állapítani, hogy a tavalyi évhez képest ebben az évben az SZJA-val 

kapcsolatosban hozott döntés 300 millió forinttal kevesebb bevételt jelent az 

önkormányzatnak. Azt is tudja mondani, hogy minden egyes hitelfelvételi döntéskor 

készült egy kimutatás a következő évekre vonatkozó adósságról, annak visszafizetéséről. 

Az önkormányzat bevételei a hitel felvételekor bőven fedezték volna a hiteltörlesztéseket. 

Ha átszámolnák lakosságszámra, azt jelentette volna, hogy minden lakos évente 5600 

forintot adott volna adósságtörlesztésre. A helyi adóbevétel mintegy 30 millió forinttal 

csökken, a gimnázium és az általános iskola működtetése miatt is. Úgy gondolja, hogy ez 

a hitelállomány jó helyre került, hiszen olyan fejlesztésekre fordítódott, mint a szociális 

otthon, az oktatási intézmények, illetve a lakosság számára egyértelműen érzékelhető 30 

km út. Jól és felelősségteljesen gazdálkodott az önkormányzat az elmúlt években és 

minden más felelősen gazdálkodó önkormányzat is az önkormányzati szektorból történő 

kivonások miatt került ilyen helyzetbe. 

 



 7 

Szórád Róbert: A jegyzőnek tett javaslatokkal kapcsolatban elmondja, hogy korábban 

kritizálta a volt Jegyző Asszony tevékenységét és ez a megállapítás is alátámasztja azt, 

hogy nem volt a helyzet magaslatán. Alapvető szabályossági hiányosságot állapít meg a 

jelentés. Azt kívánja az új jegyzőnek, hogy innen márcsak felfelé vezet az út. Reméli, 

hogy kevesebb kritikát fog kapni.  

 

Molnár Péter polgármester: Nem ért egyet Szórád Képviselő Úrral. Új típusú vizsgálat 

zajlott le, egy-egy szabályzatban egy-egy meghatározott mondatot, szót kerestek. Az 

előző ÁSZ vizsgálat alkalmával teljesen másként ellenőriztek. Néhány település 

ellenőrzési jelentését áttanulmányozva és levonva a következtetéseket megállapítható, 

hogy ez a jelentés enyhébb hiányosságokat tartalmaz. Van hiányosság és ilyenkor a 

Polgármesternek és a Jegyzőnek adnak feladatokat. Nem hibátlanok, de a szabályossági 

része teljesen rendben van és véleménye szerint a gazdálkodás is jó volt. Ismer olyan 

települést, amelynek 30 millió forint volt a tartaléka és nem épült semmi a településen. 

Véleménye szerint az uniós forrásokat akkor is fel kell használni, ha önerőt kell 

hozzátenni.  

 

Répási Csabáné Tóth Rozália: Tapasztalta az előterjesztésben, hogy volt szabálytalanság 

ami a következő előterjesztésben jelen is lesz. Az Állami Számvevőszék Elnöke felhívta 

a figyelmet arra, hogy az Önkormányzat tévedett amikor az óvodára és az iskolára 190 

millió forintot ráterhelt jelzálogként. Kérdezi, hogy mikor döntött a képviselő-testület 

arról, hogy erre a korlátozottan forgalomképes törzsvagyonra ráterheljék a jelzálogot? 

 

Molnár Péter polgármester: Meg lehet nézni a jegyzőkönyvben. Úgy gondolja, hogy ez 

nem a legnagyobb problémája a településnek. 

 

Petrik Ferenc: Elmondja, hogy a bizottsági ülésen elég parázs vita folyt. A Polgármester 

Úr azt vetette fel, hogy nem volt javaslatuk, csak kritizálnak. Most is van javaslatuk és 

biztos benne, hogy ha azokat a javaslatokat amiket nemcsak ő, hanem az előző testületi 

kollégáink is betartották volna, 150 millió forinttal több pénzük lenne. Sógor, komák, 

cimborák teljesítmény nélkül dolgoznak sok pénzt ittak el. Nem említ neveket. Ezt 

felvetették 8-10 évvel ezelőtt. Mi ezekkel a dolgokkal a falnak szaladtunk. Uniós források 

igénybevétele a lakosság érdekét szolgálja. Szolgálja-e annak a 100 gyereknek az érdekét, 

akik a buszmegállóban állnak? Szolgálja-e a 100 millió forint hitel felvétele annak az 

érdekét, aki a Horgász út, Védgátsor térségében lakik és gyerekkocsival, kerékpárral sem 

tud közlekedni? Ez a fejlődés? Erre költöttek 100 millió forintot? Lemondtak 80 millió 

forintról az egészségház építése kapcsán.  

 

Molnár Péter polgármester: Az elmúlt néhány évben megtapasztalták, hogy hogyan tud a 

Képviselő Úr vádaskodni. Kikéri magának a célozgatást. Az elmúlt néhány évben nyitott 

könyv mindannyiuk élete, nem kell egymást bosszantani, van éppen elég problémájuk 

egyébként is. 

Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 2 tartózkodással az alábbi 

határozatot hozza: 
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9/2013.(II.12.) számú Képviselő-testületi h a t á r o z a t 

 

az Állami Számvevőszék Újszász Városi Önkormányzat pénzügyi gazdálkodási 

helyzetének, szabályosságának ellenőrzése alapján készített Intézkedési tervéről 

 

Újszász Város Képviselő-testülete a polgármester előterjesztésében megtárgyalta 

az Állami Számvevőszék által készített jelentést, mely alapján az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Újszász Városi Önkormányzat pénzügyi gazdálkodási helyzetének, 

szabályosságának 2009. január 1-jétől 2012. június 30-áig terjedő időszakra 

szóló, az Állami Számvevőszék által végzett vizsgálat megállapításairól 

szóló jelentést megismerte, az abban foglaltakat tudomásul veszi. 

2. Újszász Város Képviselő-testülete az Állami Számvevőszék által 

megfogalmazott javaslatok alapján elkészült, a határozat 1. számú 

mellékletét képező intézkedési tervet elfogadja. 

3. Az intézkedési tervet az Állami Számvevőszék részére meg kell küldeni és 

az abban foglaltakat folyamatosan ellenőrizni. 

 

Határidő: 2013. február 20. 

Felelős: Molnár Péter polgármester 

  Udud Róza jegyző 

 

Erről: 1. Molnár Péter polgármester 

  2. Udud Róza jegyző 

  3. Polgármesteri Hivatal Adó-és pénzügyi osztálya 

      é r t e s ü l.  

 

 

5. Napirendi pont megtárgyalása 

(Az Állami Számvevőszék elnöki figyelemfelhívásáról szóló előterjesztés 

megtárgyalása.) 

 

Szórád Róbert képviselő eltávozott. 

 

Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a jelzálogjog átvezetésére vonatkozó 

határidő június 28-a. Az adósságkonszolidáció eredményét is meg kell várni a jelzálog 

átjegyzéséhez. 

 

Répási Csabáné Tóth Rozália: Kérdezi, hogy ha a konszolidáció négy hónapig eltart, 

akkor négy hónapig fennáll ez a jogszabály ellenes állapot? 

 

Molnár Péter polgármester: A hitelintézettel már felvették a kapcsolatot, a 

kezességvállalást módosítani fogják, addig a jelzálogjog az ingatlanon marad. Az 

önkormányzat nem akarja eladni az ingatlant, nem akarják elidegeníteni sem, ezért azon 

kívül, hogy szabálytalan a jelzálogjog bejegyzés, más hatása nincsen. Másik ingatlanra 

való átjegyzés kapcsán a képviselő-testület meghozza döntését. 

Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak. 
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A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 1 tartózkodással az alábbi 

határozatot hozza: 

 

10/2013. (II.12.) számú Képviselő-testületi h a t á r o z a t 

 

az Állami Számvevőszék elnöki figyelemfelhívására tett intézkedésről 

 

Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta az Állami számvevőszék elnöki 

figyelemfelhívását az alábbi megállapítást érintően:  

„A pénzintézeti kötelezettségekhez kapcsolódóan a hitel biztosítékaként, a helyi 

önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 88.§ (1) bekezdés b) pontjában 

foglalt előírás ellenére, egy korlátozottan forgalomképes ingatlanon jelzálogot 

alapított az önkormányzat. Erre tekintettel gondoskodjon arról, hogy az 

önkormányzat kötelezettségeinek fedezeteként a nemzeti vagyonról szóló 2011. 

évi CXCVI. törvény 5.§ (7) bekezdésével összhangban a nemzeti vagyon körébe 

tartozó, korlátozottan forgalomképes törzsvagyont ne terhelje meg. 

Felhívom a figyelmét arra, hogy az ÁSZ tv. 33.§ (6) bekezdése szerint e 

levelemben foglaltakat tizenöt napon belül – a Képviselő-testület soron 

következő ülésén – köteles elbírálni, a megfelelő intézkedést megtenni és erről 

értesíteni.” 

 

1. A Képviselő-testület elfogadja a polgármester elnöki figyelemhívásra tett, az 

előterjesztésben szereplő intézkedését. 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Újszász és 

Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet által meghatározott legkésőbb 2013. 

június 28.-i időpontban a szükséges intézkedéseket megtegye a keretjelzálog 

törlésére. 

 

Felelős: Molnár Péter polgármester 

Határidő: 2013. július 31. 

 

Erről: 1./ Állami Számvevőszék Elnöke 

 2./ Molnár Péter Polgármester 

 3./ Udud Róza Jegyző 

 4./ Polgármesteri Hivatal Adó-és pénzügyi osztálya értesül 

 

 

6. Napirendi pont megtárgyalása 

(LEADER támogatást előfinanszírozó hitel felvételéhez kapcsolódó kezességvállalási díj 

kikötéséről szóló előterjesztés megtárgyalása.) 

 

Szórád Róbert képviselő megérkezett. 

 

Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi és 

Településfejlesztési Bizottság, valamint az Ügyrendi Bizottság. Kéri a bizottságok 

elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 

 

Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság és az ügyrendi bizottság is támogatta az 

előterjesztést. 
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Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 

 

H o z z á s z ó l á s o k 

 

Répási Csabáné Tóth Rozália: Kérdezi, hogy ezt tudja vállalni a civil szervezet, illetve 

tudnak erről? 

 

Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy 0,95% pár tízezer forintot jelent. Mivel ezek 

a beruházások a város érdekét szolgálják, ezért megoldást fognak találni ennek a 

támogatására. 

 

Udud Róza jegyző: Elmondja, hogy ezt a kezességvállalási díjat muszáj megállapítani, 

mivel a Kormányhivatal törvényességi felhívásában ezt kérte az önkormányzattól. A díj 

megállapításához piaci alapú kezességvállalás állt rendelkezésre, melynek a talált 

legkisebb tétele 0,95%. Amikor a testület meghozza döntését, kiküldésre kerül, és minden 

egyesülettel külön kezességvállalási szerződést kell kötni. 

 

Molnár Péter polgármester: Kéri a képviselő-testület tagjait, hogy a határozati 

javaslatokkal kapcsolatban szavazzanak. 

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 

 

11/2013.(II.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 

 

a 86/2012. (IX.11.) számú határozat kiegészítésére az Újszászi Liliom Néptánc 

Hagyományőrző Egyesület számára LEADER támogatást előfinanszírozó hitel 

felvételéhez készfizető kezesség vállalásáról, valamint költségek és kamatok 

átvállalásáról, kezességvállalási díj kikötéséről. 

 

Újszász Városi Önkormányzat az Újszászi Liliom Néptánc Hagyományőrző 

Egyesület „Tengeri kavalkád és hagyományőrző sokadalom” elnevezésű, 

8319543740 azonosító számú pályázata megvalósításához az Újszász és Vidéke 

Körzeti Takarékszövetkezet által LEADER támogatás előfinanszírozásához 

nyújtott hitel esetében készfizető kezességet vállal.  

Újszász Városi Önkormányzat továbbá az Újszászi Liliom Néptánc 

Hagyományőrző Egyesülettől átvállalja a 0,5 % folyósítási jutalékot, a 0,5% 

hitelbírálati díjat, valamint az előfinanszírozás 3 havi BUBOR + 3%/ év kamat 

költségét.  

Az Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet 160/Fe/2012. számú, 2012. 

október 12. napján kelt kölcsönszerződése alapján, melyben a megjelölt hitel 

összege: 3.500.000.-Ft, és kifolyósítása: 2012. október 12. végső lejárata 2013. 

augusztus 31. Újszász Város Önkormányzata a 86/2012.(IX.11.) határozatával 

elfogadott készfizető kezesség vállaláshoz 0,95%/év kezességvállalási díjat köt 

ki. A kezességvállalási díjat Újszász Városi Önkormányzat számlájára kell 

megfizetni, a kezességvállalási szerződés aláírását követő 30 napon belül. 

 A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben eljárjon.    

 

Határidő: folyamatos   

Felelős: Molnár Péter polgármester 
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Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 

          2./ Udud Róza jegyző  

        3./ Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet 

        4./ Újszászi Liliom Néptánc Hagyományőrző Egyesület 

               é r t e s ü l.-  

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 

 

12/2013. (II.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 

 

a 87/2012. (IX.11.) számú határozat kiegészítésére az Újszászi Városi Vasutas 

Sportegyesület számára LEADER támogatást előfinanszírozó hitel felvételéhez 

készfizető kezesség vállalásáról, valamint költségek és kamatok átvállalásáról, 

kezességvállalási díj kikötéséről. 

 

Újszász Városi Önkormányzat az Újszászi Városi Vasutas Sportegyesület „A 

sporttelep felújítása”. elnevezésű, 8319537277 azonosító számú pályázata 

megvalósításához az Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet által 

LEADER támogatás előfinanszírozásához nyújtott hitel esetében készfizető 

kezességet vállal.  

Újszász Városi Önkormányzat továbbá az Újszászi Városi Vasutas 

Sportegyesülettől átvállalja a 0,5 % folyósítási jutalékot, a 0,5% hitelbírálati 

díjat, valamint az előfinanszírozás 3 havi BUBOR + 3%/ év kamat költségét.  

Az Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezetnél megkötendő 

kölcsönszerződés szerinti kölcsön-összeg vonatkozásában Újszász Város 

Önkormányzata a 87/2012.(IX.11.) határozatával elfogadott készfizető kezesség 

vállaláshoz 0,95%/év kezességvállalási díjat köt ki. A kezességvállalási díjat 

Újszász Városi Önkormányzat számlájára kell megfizetni, a kezességvállalási 

szerződés aláírását követő 30 napon belül. 

 A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben eljárjon.    

 

Határidő: folyamatos   

Felelős: Molnár Péter polgármester 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 

          2./ Udud Róza jegyző  

        3./ Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet 

        4./ Újszászi Városi Vasutas Sportegyesület 

               é r t e s ü l.-  
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A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 

 

13/2013.(II.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 

 

a 88/2012. (IX.11.) számú határozat kiegészítésére az Együtt Újszászért 

Egészségmegőrző, Szociális, Oktatási és Kulturális Egyesület számára LEADER 

támogatást előfinanszírozó hitel felvételéhez készfizető kezesség vállalásáról, 

valamint költségek és kamatok átvállalásáról, kezességvállalási díj kikötéséről. 

 

Újszász Városi Önkormányzat az Együtt Újszászért Egészségmegőrző, Szociális, 

Oktatási és Kulturális Egyesület „Közösen Újszászért, településünk lakóiért!” 

elnevezésű, 8323883522 azonosító számú pályázata megvalósításához az 

Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet által LEADER támogatás 

előfinanszírozásához nyújtott hitel esetében készfizető kezességet vállal.  

Újszász Városi Önkormányzat továbbá az Együtt Újszászért Egészségmegőrző, 

Szociális, Oktatási és Kulturális Egyesülettől átvállalja a 0,5 % folyósítási 

jutalékot, a 0,5% hitelbírálati díjat, valamint az előfinanszírozás 3 havi BUBOR 

+ 3%/ év kamat költségét.  

Az Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezetnél megkötendő 

kölcsönszerződés szerinti kölcsön-összeg vonatkozásában Újszász Város 

Önkormányzata a 88/2012.(IX.11.) határozatával elfogadott készfizető kezesség 

vállaláshoz 0,95%/év kezességvállalási díjat köt ki. A kezességvállalási díjat 

Újszász Városi Önkormányzat számlájára kell megfizetni, a kezességvállalási 

szerződés aláírását követő 30 napon belül. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben eljárjon.    

 

Határidő: folyamatos   

Felelős: Molnár Péter polgármester 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 

          2./ Udud Róza jegyző  

          3./ Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet 

        4./ Együtt Újszászért Egészségmegőrző, Szociális, Oktatási és Kulturális  

               Egyesület                

                é r t e s ü l.-  

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 

 

14/2013.(II.12.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t  

 

a 89/2012. (IX.11.) számú határozat kiegészítésére a Városi Polgárőr Egyesület 

számára LEADER támogatást előfinanszírozó hitel felvételéhez készfizető kezesség 

vállalásáról, valamint költségek és kamatok átvállalásáról, kezességvállalási díj 

kikötéséről. 

 

Újszász Városi Önkormányzat a Városi Polgárőr Egyesület „Térfigyelő rendszer 

kiépítése Újszász város közbiztonságának növelése érdekében” elnevezésű, 

8319523498 azonosító számú pályázata megvalósításához az Újszász és Vidéke 
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Körzeti Takarékszövetkezet által LEADER támogatás előfinanszírozásához 

nyújtott hitel esetében készfizető kezességet vállal.  

Újszász Városi Önkormányzat továbbá a Városi Polgárőr Egyesülettől átvállalja 

a 0,5 % folyósítási jutalékot, a 0,5% hitelbírálati díjat, valamint az 

előfinanszírozás 3 havi BUBOR + 3%/ év kamat költségét.  

Az Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezetnél megkötendő 

kölcsönszerződés szerinti kölcsön-összeg vonatkozásában Újszász Város 

Önkormányzata a 89/2012.(IX.11.) határozatával elfogadott készfizető kezesség 

vállaláshoz 0,95%/év kezességvállalási díjat köt ki. A kezességvállalási díjat 

Újszász Városi Önkormányzat számlájára kell megfizetni, a kezességvállalási 

szerződés aláírását követő 30 napon belül. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben eljárjon.    

 

Határidő: folyamatos   

Felelős: Molnár Péter polgármester 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 

          2./ Udud Róza jegyző  

        3./ Újszász és Vidéke Körzeti Takarékszövetkezet 

        4./ Városi Polgárőr Egyesület 

               é r t e s ü l.-  

 

 

7. Napirendi pont megtárgyalása 

(Az adósságkonszolidációval kapcsolatos intézkedés megtételéről szóló előterjesztés 

megtárgyalása.) 

 

Molnár Péter polgármester: Kéri Kaló Istvánné alpolgármestert, hogy tegye meg szóbeli 

kiegészítését az előterjesztéssel kapcsolatosan.  

 

Kaló Istvánné: Elmondja, hogy az egyeztetés folyamatban van, február 5-én volt az első 

forduló, amikor már tudott volt, hogy Újszász esetében 70%-os az átvállalás mértéke. 

Ehhez képest éltek még jelzéssel, mivel van lehetőség magasabb százalék elérésére. 

Indokként szerepel, hogy az önkormányzat esetében nagyobb a forráskivonás, mint amit 

feladatként elvittek az önkormányzattól. Amennyiben az országos helyzet és a számok is 

azt fogják mutatni, elképzelhető, hogy a 70%-tól magasabb adósságátvállalás is 

lehetséges. Ebben február 28-ig hozzák meg a döntést és kötnek megállapodást az 

önkormányzattal. Ez az előterjesztés illetve határozat tartalmazza a megállapodás 

aláírására történő felhatalmazást is.  

 

Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 

 

H o z z á s z ó l á s o k 

 

Bálint Ferenc: Kérdezi, hogy mely hiteleknek a 70%-áról van szó, konkrétan melyik 

hitelből mennyit vállal át az állam? 

 

Kaló Istvánné: Elmondja, hogy valamennyi december 31-én fennálló hitel és kamata 

bekerült az adósságkonszolidáció körébe. Ennek alapján és az önkormányzat 

adóerőképessége alapján besorolták Újszászt a 70%-os körbe. Február 28-át követően az 
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adósságkezelő központ átveszi az összes hitelt. Elképzelhető, hogy az egyes hitelek 

között különbséget tesznek és valamelyikből kevesebbet vagy többet vállalnak át.  

 

Petrik Ferenc: Ez az adósság annyival több, hogy 100 millió forint volt annak idején. 

 

Kaló Istvánné: És rengeteg ki nem fizetett számla. 

 

Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület 

tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban szavazzanak. 

 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozza: 

 

15/2013.(II.12.) számú Képviselő-testületi h a t á r o z a t 

 

Az adósságkonszolidációval kapcsolatos intézkedés megtételéről. 

 

Újszász Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország 2013. évi központi 

költségvetéséről szóló 2012. évi CCIV. törvény 72-75.§-aiban foglaltakra figyelemmel az 

alábbi határozatot hozza: 

 

1./ A Képviselő-testület Magyarország 2013. évi központi költségvetéséről szóló 2012. 

évi CCIV. törvény (továbbiakban: költségvetési törvény) 72-75. §-aiban foglaltakra 

figyelemmel kinyilvánítja, hogy a költségvetési törvényben írt feltételekkel az 

adósságállománya Magyar Állam által történő átvállalását igénybe kívánja venni. 

 

2./ A Képviselő-testület kijelenti, hogy az önkormányzat nem rendelkezik olyan betéttel 

vagy egyéb számlaköveteléssel, ami kifejezetten egy adósságelemhez kapcsolódik, vagy 

annak fedezetére, teljesítésének biztosításául szolgál. 

 

3./ A Képviselő-testület kinyilvánítja, hogy a Polgári Törvénykönyvről szóló 1959. évi 

IV. törvény 332.§ alapján megállapodást kíván kötni a Magyar Állammal az 

önkormányzatot terhelő, az adósságátvállalással érintett adósságállománya 

átvállalásáról. 

 

4./ A Képviselő-testület az adósságátvállalással összefüggésben felhatalmazza a 

polgármestert, hogy: 

a) megtegye a költségvetési törvény 72-75.§-ai szerinti nyilatkozatokat és 

intézkedéseket; 

b) az átvállalással érintett adósság részét képező, hitelviszonyt megtestesítő 

értékpapírokat a költségvetési törvény 72.§ (6) bekezdésére figyelemmel – az 

adott értékpapírban foglalt pénzügyi kötelezettségek tekintetében azonos 

feltételekkel – kölcsönjogviszonnyá alakítsa át; 

c) a költségvetési törvény 74.§ (5) és (6) bekezdése szerinti megállapodásokat 

kösse meg. 

 

5./ A Képviselő-testület utasítja a Polgármestert, hogy az adósságátvállalással 

kapcsolatos intézkedéseiről a soron következő ülésén tájékoztassa a testületet.  
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Felelős: Molnár Péter polgármester 

Határidő: 2013. június 28. 

Erről: 1./ Molnár Péter polgármester 

 2./ Udud Róza jegyző 

 3./ Polgármesteri Hivatal Adó-és pénzügyi osztálya 

  é r t e s ü l.- 

 

 

B e j e l e n t é s e k 

 

Petrik Ferenc: Megköszöni a Jegyző Asszonynak a lehetőséget, hogy egy-két dokumentumba 

betekinthetett. A töktermesztéssel kapcsolatban átnézte a számlákat és mivel 43 éve van a 

mezőgazdaságban, nem tudta elképzelni, hogy 1,2 millió forint lett realizálva jövedelemként. 

A legnagyobb számlákat átnézte. Az ültetésre 160ezer forint, vetőmagra 381ezer forint, a 

tökőrzésre 360ezer forint és járulékai kerültek kifizetésre. Ez 1 millió forint. A bevétel 

1.660ezer forint, tehát az 1,2 millió forint bevétel nem állja meg a helyét. Leszerződött az 

önkormányzat 2012. áprilisában 105 tonna tökre, ami 105ezer kilogramm. Kozák Antal Úr 

volt itt a testületi ülésen. A szerződésen Kozák Roland aláírása szerepel. Ennek ellenére 

eladtak 33950 kg tököt, ami az összes szerződött mennyiség 31%-a, 1/3-a. Az elmúlt testületi 

ülésen is elmondta, hogy ez nem lehetséges, mert a munkák keverednek. Kérdezi, hogy ki 

rendeli el a szakmai munkákat? Ki állapítja meg, hogy hányszor kell kultiválni?  

 

Molnár Péter polgármester: A szakmai munkákat Kozák Antal utasításai alapján Ő rendeli el a 

munkákat.  

 

Petrik Ferenc: Hányszor van itt a Kozák Úr? Hetente négyszer kultivátoroztak. Nem talált 

számlát és szállítólevelet egy-két újszászi vállalkozó által elszállított tökről. Kereste Vidák 

Vendel és Nagy Zsolt szállítóleveleit, de nem talált semmilyen papírt. Ha ő eladja bárkinek a 

saját töktermését, azt megteheti, de az önkormányzat senkinek sem adhatja oda papír nélkül. 

Ezért a könyvelés sem megfelelő. Ezt rendbe kell tenni.  

 

Molnár Péter polgármester: Valamennyi bizonylat a pénzügyön van, utána fog nézni és 

rendbeteszik. 

 

Szűcsné Horváth Ágnes pénzügyi osztályvezető: Elmondja, hogy a Képviselő Úr csak a 

számlákat nézte át. A kimutatás tartalmazta az ÁFA visszaigénylést is.  

 

Petrik Ferenc: Kérdezi, hogy ki dönti el és ki ellenőrzi azt, hogy 4x kultivátorozzon és 5x 

vessen? Szakmailag nincsen rendezve. Ismeretei szerint arról volt szó, hogy 28 millió forint 

meg fogja állítani ezt a telepítést. 40 millió forint el fog tűnni és több mint 2 millió forintba 

kerül és nincs biztosíték arra, hogy Kozák Úr elviszi a tököt, mint ahogy vállalta.  

 

Molnár Péter polgármester: Nem tudja pontosan, hogy a Képviselő Úr mezőgazdász, vagy 

állattenyésztő, de azt biztos, hogy a töktermesztés jövedelmező volt. Szakmai tekintetben 

nagyon szívesen megbízzuk a Képviselő Urat is a szakmai irányítással. 

 

Petrik Ferenc: Minősített vetőmag vásárlása esetén a számla mellé kerül a minősítés. Ez 

mellett nem volt. Lehet, hogy kimosott mag volt csak.  
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Molnár Péter polgármester: Nem paraszt, ezért nem tudja. Magyarország egyik legnagyobb 

tökmag előállítójától vásárolták a magot Kozák Úron keresztül. Jó minőségű magok voltak, 

amit mutat az is, hogy mind kikelt és sok termést hozott. Magánemberként járt már úgy, hogy 

fémzárolt magot vásárolt és nem kelt ki. Ez nem jelent semmit, garanciát sem. 

 

Petrik Ferenc: Büszke arra, hogy paraszt. 

 

Répási Csabáné Tóth Rozália: Nagyon jó szakembernek tarja a Képviselő Urat, aki a 

szakmájából megél az valószínűleg ért hozzá. Kertészmérnökként szeretne a Kozák Úrral 

vitatkozni a helyben szemzés kapcsán. Annak idején úgy tanulták, hogy a homoktövis azért 

nem nagyüzemű, mert nagy a kézimunka igénye. Szeretné meghívni Kozák Urat a testületi 

ülésre. Helyben szemzést akkor alkalmaznak, amikor egy viszonylag virulens alany és 

augusztus táján asszonyok a szemző hajtást beoltják ebbe a rossz minőségű alanyba. Ez fele 

annyiba kerül, mint a jó minőségű.  

 

Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy a közmunkások elvégezték a felmetszést. A 

csapata átszemezte ingyen és bérmentve. Azt szerették volna elérni, hogy korábban érő fajta 

legyen. Kozák Úrral egyeztetni fog a képviselő-testülettel való megbeszélés kapcsán. 

 

Rózsa György képviselő eltávozott. 

 

Répási Csabáné Tóth Rozália: Kérdezi, hogy a KIK-kel kapcsolatban milyen tapasztalataik 

vannak a kollégáknak, hogyan élték meg a váltást? 

 

Bogárné Simon Klára: Elmondja, hogy mindenki igyekszik azon, hogy a korábban jól 

működő rendszer továbbra is működjön. A médiában publikálásra került problémás 

helyzeteket alá tudja támasztani. A tankerületi igazgató igyekszik zökkenőmentessé tenni az 

átállást. Az általános iskola és a pedagógiai szakszolgálat együtt került át a tankerülethez 

önálló intézményként, hiszen a pedagógiai szakszolgálat működtetése is állami feladat. A két 

intézmény helyzetét és egymáshoz való viszonyát rendezni fogják. A bérét minden dolgozó 

időben megkapta, ezzel nem volt gond. Munkáltatói jogkör tekintetében a kinevezést, a 

felmentést és a fegyelmi ügyeket átvette a tankerült, minden egyéb munkáltatói jogkör az 

iskolánál maradt.  

 

Petrik Ferenc: Az egyik kollégája arra panaszkodott, hogy mivel nem kaptak cafetériát és 

helyettesítést, így az intézményfenntartó központhoz átkerülve sem kaptak és a közeljövőben 

nem is fognak kapni. Nem küldtek el senkit? 

 

Bogárné Simon Klára: Nem Újszász volt az egyetlen település, ahol így történt. December 31-

ig egységesíteni fogják a cafetériát. Az általános iskolában jelenleg üres álláshelyekkel 

dolgoznak. 

 

Molnár Péter polgármester: Mivel több napirendi pont és bejelentés nincs, így megköszöni a 

megjelenést és az ülést bezárja. 

 

 

Kmf. 

 

 /: Molnár Péter :/ /: Udud Róza :/ 

 Polgármester jegyző 


